
Verslag vergadering 13 januari 2024 

 

Aanwezig 29 personen 

 

Opening vergadering door de Voorzitter met iedereen een gezond en een goed kweekseizoen 

te wensen voor 2024. Verder het voorlezen van het verslag van de vorige vergadering en in  

het financieel verslag van 2023 waren er geen opmerkingen en werd goedgekeurd. 

Er werd gevraagd door KPO die nog een deel tentoonstellingskooien  van 40 op overschot 

heeft deze te mogen verkopen, de leden keurden dit goed en er werd een prijs bepaald  van 

25 euro de verkoop zal verder uitgewerkt worden. 

Het Nieuwjaars drankje werd geschonken de tombola getrokken en het was het tijd om onze 

spreker aan het woord te laten. Spreekbeurt over broeden door Ivo Tresinie. 

Ivo had ongeveer een 90 punten klaar maar is maar tot halverwege geraakt, maar beloofde 

dit jaar terug te komen. 

Ivo vertelde over eitjes rapen, het bewaren, ze proper maken liefst onder stromend water, 

hoe ze te bewaren en hoelang zeker onder de 18 graden en een 14 tal dagen. Markeren van 

de eieren het best aan de punt kant daar het kuiken de bovenkant openbreekt, De eieren bij 

het bewaren een paar keer per dag keren zodat het eigeel niet aan de zijkant zou kleven. En 

een zeer belangrijke is de luchtvochtigheid het schema is te vragen aan Paul. 

Het was zeer boeiend en er werd aandachtig geluisterd en tussendoor vragen gesteld aan 

Ivo. Rond 11u00 werd gevraagd om de spreekbeurt te stoppen en de rest te houden voor de 

volgende spreekbeurt van Ivo. 

Bedankt Ivo namens KPO  

   

 

 

 


